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Beantwoording schriftelijke vragen S-429 P. van Ettekoven 14 0481  

 
 
Geachte heer Vreman,  
 
U hebt op 13 juni vragen gesteld over de overlast van ratten. In deze brief geven we u antwoord op 
de vragen. 
 
1. Kan de portefeuillehouder uitleggen waarom er hier geen borden geplaatst worden terwijl 
de inwoners langs en bij het water toch wel degelijk overlast hebben van ongedierte?  
Bij ons is er geen overlast bekend, dit concluderen wij uit het aantal meldingen dat wij in het 
zaaksysteem hebben ontvangen. Dit zijn totaal 15 meldingen vanaf 1 februari dit jaar. Dit wil niet 
zeggen dat er geen overlast is. In vraag 3 geven wij aan dat wij in overleg met het Waterschap 
treden om de eventuele overlast in beeld te krijgen. 
 
 
2.  Wat doet de gemeente zelf om een ongedierte plaag tegen te gaan? 
Wij hebben 2 medewerkers die kunnen bestrijden, deze komen in actie naar aanleiding van 
meldingen uit het zaaksysteem. Ook is er eigen waarneming en controle. Ook zijn wij aangesloten 
bij het KAD, dit is het kenniscentrum advies dierplagen, van hun ontvangen wij ook informatie van 
bijvoorbeeld landelijke problematiek op het gebied ongedierte. Voorbeeld is de 
eikenprocessierups. Het zorgen dat de buitenruimte schoon, heel, en netjes is een preventieve 
maatregel. Ratten zijn te vinden op plaatsen waar het minder verzorgd is. 
 
 
3.  Hoe wilt u de inwoner op de hoogte brengen van het gevolg van de ongedierte plaag? 
De komende periode willen wij in overleg met de collega’s van communicatie kijken hoe wij meer, 
en aan betere voorlichting kunnen doen. Dit kan via de gemeentewebsite en andere sociale media. 
Ook willen wij in overleg met het Waterschap kijken welke maatregelen wenselijk, en noodzakelijk 
zijn. 
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In bovenstaande beantwoording is duidelijk dat wij direct geen signalen hebben van overlast, maar 
toch serieus met dit vraagstuk aan de slag gaan. 
 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  
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